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Geachte mevrouw V., 

Op 1 november 2024 ontving ik uw brief over de uitvoering van beleidswijzigingen 

op het gebied van medicinale cannabis. In uw brief uit u kritiek op de snelheid van 

de implementatie van aangekondigde beleidsplannen, vraagt u om een ‘stevige 

impuls’ om verdere vertraging te voorkomen, en verzoekt u om spoedige en 

structurele betrokkenheid van veldpartijen bij beleidsontwikkeling.  

Een reactie op deze brief heeft enige tijd op zich laten wachten, omdat 

ontwikkelingen die van invloed zijn op dit dossier zich de afgelopen tijd moesten 

uitkristalliseren. Op 21 februari 2024 heb ik de Tweede Kamer hierover met een 

Kamerbrief geïnformeerd. Daarom kan ik nu pas reageren op uw brief.  

Om te beginnen snap ik uw teleurstelling over het feit dat de streefdata voor 

implementatie enkele malen niet zijn gehaald. In de genoemde Kamerbrief is 

helaas melding gemaakt van nieuwe vertraging. Dit betreft de beleidsregel die in 

januari 2025 zou worden ingevoerd en de tweede, gefaseerde verruiming zou zijn 

ná de beleidsregel die in september 2024 is ingevoerd. Dit zal in de sector die u 

vertegenwoordigt een onwelkome boodschap zijn. 

Hoewel ik begrip heb voor uw teleurstelling, benadruk ik tegelijkertijd dat deze 

vertraging géén gevolg is van een gebrek aan prioriteit aan de zijde van het 

ministerie van VWS. Verschillende directies en uitvoerende en toezichthoudende 

organisaties werken nauw samen om tot beleidsvorming en -uitvoering te komen. 

De afgelopen twee jaar is binnen deze samenwerking veel vooruitgang geboekt. 

De invoering van de nieuwe beleidsregel in september 2024 is hier een product 

van. De realiteit is echter ook dat uitvoering van en toezicht op het voorgenomen 

beleid ingewikkeld is, uit verschillende onderdelen bestaat en strakke tijdslijnen 

kent. Het komen tot een werkbare vormen van uitvoering en toezicht kost tijd, 

soms meer dan voorzien en wordt blijvend gevoed met nieuwe, kostbare lessen uit 

de uitvoering van het huidige beleid, van zowel binnen als buiten de ‘gesloten 

toeleveringsketen’ aan apotheek.  

Daarbij komt dat de afgelopen maanden sprake is van een nieuwe ontwikkeling: 

de taakstelling op personele uitgaven van VWS.  
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Met de recent ingevoerde beleidsregel heeft mijn ministerie binnen de huidige 

capaciteit de beleidsmogelijkheden zo ver als verantwoord mogelijk verruimd.  

Voor verdere verruiming of hervorming van het beleid is aanvullende capaciteit 

van de uitvoerings- en toezichtstaken nodig. Door de taakstelling is er meer tijd 

nodig voor de werving van inspecteurs om de implementatie van deze beleidsregel 

op verantwoorde wijze te laten plaatsvinden. Dat maakt dat de streefdatum van 

invoering naar 1 januari 2026 is verplaatst. Ik heb er vertrouwen in dat deze 

datum wordt gehaald.  

In 2026 hoop ik daarbij tot invoering van nieuwe wetgeving over te gaan. Het 

ministerie van VWS is momenteel hard bezig met het uitwerken ervan. Het 

moment van implementatie blijft afhankelijk van het advies van de Raad van State 

en de behandeling in Tweede en Eerste Kamer, en de snelheid waarmee dit 

allemaal gebeurt.  

Ten aanzien van communicatie met veldpartijen kan ik zeggen: ik doe mijn best 

om hen tijdig en transparant te informeren. Het proces naar implementatie van 

nieuw beleid is alleen soms grillig, met complexe beleids- en 

uitvoeringsvraagstukken en veranderende politieke werkelijkheden. Waarbij ook 

geldt dat het parlement altijd als eerste van belangrijke ontwikkelingen op de 

hoogte moet worden gesteld.  

Ik betrek veldpartijen bij de uitwerking en uitvoering van beleidswijzigingen via 

internetconsultaties van beleidsregels en wetsvoorstellen. Daaraan koppel ik ook 

online bijeenkomsten met veldpartijen. 

Om af te sluiten met uw verzoek om een ‘stevige impuls’ op dit dossier: ik hoop 

dat deze brief duidelijk maakt dat dit veel aandacht krijgt. Vooruitgang wordt 

geboekt, hoewel niet altijd zo snel als veldpartijen willen. Ook de prognoses voor 

het BMC worden beter. Zo lijkt de afname van de vraag, die u in uw brief zorgelijk 

beziet, tot dusver geen waarheid te worden. Al met al heb ik er vertrouwen in dat 

momenteel beheerst wordt gekoerst op het realiseren van de beleids- en 

wetsambities die in de Kamerbrief zijn genoemd. En dat stapsgewijs de 

mogelijkheden voor veldpartijen worden verruimd om de sector van medicinale 

cannabis vooruit te helpen. 

Ik hoop u met bijgaande brief voldoende te hebben geïnformeerd. Ik geef daarbij 

ter informatie mee dat een afschrift van deze brief op verzoek naar de vaste 

commissie VWS in de Tweede Kamer wordt gestuurd. 

Hoogachtend, 

de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,  

namens deze,  

de directeur Geneesmiddelen en Medische Technologie, 

mr. Karla van Rooijen 


